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PROTOKOL NR 3I/05
Z POSIEDZENIA KOMISJI GOSPODARKI KOMUNALNÍJ

t P)RZADKU P (IBU(:ZNEGO
ODBT'TEGO DNIA 22 L(ITEGO 2OA5 ROKU

Komisja w skladzie wg listy obecnoéci zalqczonej do
posiedzenie o godz. l2ro.
Na posiedzeniu byl równiez obecny Burmistrz Miasta Jgdrzejowa
Kierownik ZaHadu Wodoci4gów i Kanalizacji Zbigniew Lato.

protokolu rozpocz$a

Leszek Kapcia oraz

Porz4dek posiedzenia:
1. Analiza materialów na sesjq.
2. Sprawozdanie z funkcjonowania ZBM.
3. Informacja na temat gospodarowania zasobem komunalnym gminy.
4. Sprawy róZne.

ad. 1.

Pkt. 6.
Przewodniczqcy Komisji Kazimierz Michalski poprosil o wyjaénienie punktu 13

sprawozdania.
Burmistrz Leszek Kapcia wyjaónil, ze jesteémy na etapie wydawania wstqpnych

warunków zagospodarowania. Inwestor jeszcze nie zaczS realizacji.

PKr, B.
(lchwala w sprowie zmiany ob+vodu szkolnego dla dzieci z klas IL' L'I z miejscowosci: Bnts,
Gozna i [Vygoda.

Uwag nie zgloszono.

Pkr .9.
(lchwala w spratt'ie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e uchwala jest niezbpdna, aby rozpoczqó
wyplaty ówiadczeú. Mamy w irodkach swój udzial. w wysokoíci 27 000 zl. Na razie nie
wiadomo, w jakiej wysokoéci bpdq przekazane érodki od Wojewody. Bgdzie to robione przez
Gminny Zespcú Obslugi Szkól i Przedszkoli przy udziale Wydzialu Oéwiaty i OPS. Ta
uchwala daje rózne moZliwoSci udzielania pomocy; bgdzie preferowana forma rzeczowa,
a nie pienigzna.

Przewodniczqcy Komisji Kazimierz Michalski zapS,tal,jakie to bgdq kwoty.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial,2e bgdzie to od 40 do 130 zl., w zaleínoíci od

Srodków.
Radna Maria Baraiska zapytala, czy bgdq liczone wszystkie dochody, jakie s4

w rodzinie.
Burmistrz Leszek Kapcia potwierdzil.

Wipcej uwag nie zgloszono.

Pkt. 10.
Uchwala w sprawie przy.jqcia repylaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych
tu szkc¡lach i placówkach oíwiaÍowych prowadzonych przez Gminq Jqdrzejów oraz
regulaminu zct,sad przynrcru'ania, wyplacania i wysokoíci nauczycielskiego dodatht



mieszkattiotvego i dodatku wieiskiego oraz zasad przyznowania pozo.stalych s-y¡,iadczeít
zwiqzanych ze stosunkiem pracy nauczyciela w roku 2005.

Burmistrz Leszek Kapcia poinformowal, ze projekt regulaminu zostal opracowany
wuzgodnieniu ze zwiqzkami zawodowymi. Obowi4zek uchwalania regulaminu-bgdzie cá
rok. Najwigcej kontrowersji budzil dodatek funkcyjny i motywacyjny. Késztem zmniejszenia
Srodków na dodatek motywacyjny bqdq okolo 50-zlotowe poa*yzti dla pracowników
administracji i obsfugi. Zostaly zmienione zasady przyznawania dodatku za warunki pracy
oraz wysokosó dodatku mieszkaniowego.
Wipcej uwag nie zgloszono.

PKI. I I.
(lchv'ala w sprm.yie wyraienia zgody nq zastosowanie bonifika4t od pieru'sze.l oplaty, rocznej
przy oddoniu w wieczysfe uzytkrnvanie nieruchomosci komunalnej

Burmistrz Leszek Kapcia wyjaénil cel podjqcia uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Pkt. 12.
(lchwala w sprawie uchwalenia opinii o projekcie aglomeracji powyiej 2000 RLM Gminy
Jqdrzejów.

Burmistrz Leszek Kapcia wyjaSnil" ze ta uchwala jest potrzebna, aby w przyszlosci
moLna bylo ubiegaó sip o jakiekolwiek fundusze. Aby mieó powy zej 2000 RLM trzeba mieó
odpowiedniq iloéó ujeó wody, odpowiedni4 dtugoéó sieci w przeliczeniu na jednego
mieszkaúca, na danym terenie. Granice zostaly ustalone w taki sposób, aby obejmo*u1y
tereny o najwigkszym nasyceniu
Uwag nie zgloszono.

Pkf . I3 .
Llchwqla v' sprcnvie uchv'alenia ,,Programu ochrony Srodowi.ska dla Gminy Jqdrze¡ów".

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze jest to kolejny etap przystosowania sig do
przepisów. Opracowanie planu zlecono firmie z zewnqtrz, dzigki czemu program jest spójny
z pozostalymi planami i programami.
Uwag nie zgloszono.

Pkt. 11.
(lchwola v' sprcm,ie uchwaleniq wieloletniego programu inwestycyjrrcgo na lata 2005 - 2008.

Burmistrz Leszek Kapcia wyjaénil, ze uchwala wynika z uchwaloneeo budzetu
i wniosku zlozonego do Funduszu Spójnoéci.
Uwag nie zgloszono.

Pkf. 15.
Uchwala w sprawie zmiany Slahrtu Zarzqdu Budytków Mieszkalnych w Jqtlrzejowie.

Przewodniczqcy Komisji Kazimterz Michalski odcz¡al pismo zwi4zków
zawodowych ZBM, jakie wplynglo do Przewodnicz4cej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze celem nie jest utrzymanie zatrudnieni a,lecz sprawne
funkcjonowanie zakladu. Planuje sig, 2e reorganizacla bgdzie przeprowadzona w dwóch
etapach: I etap do 3l lipca, Il etap do 3l paidziernika. Byó moze bgdzie wigcej etapów. Okres
od XI do III to okres martwy w remontach.

Przewodniczqcy Komisji Kazimierz Michalski zwróctl uv/agg, ie zgodnie ze zmian4
zabiera sip pieni4dze z dzieríawy lokali uzytkowych.

Burmistrz Leszek Kapcia wyjaénil, ze zgodnie z ustaw4 o finansach publicznych musi
to robió gmina. ZBly'. nie moze swobodnie dysponowaó tymi irodkami. Radá zdecyduje, na co
przeznaczyó te pieni4dze.



Przewodniczqcy zwiqzków zawodowych Pan Kisiel wyraztl swoje obawy, co do
projektu uchwaly. Przeniesienie lokali uzytkowych do Urzgdu Miejskiego nie spowoduje
zmniejszenia ilosci pracy - wrQcz odwrotnie - a zaklad nie bpdzie miai wplywów w granicaóh
23000 netto miesigcznie. Przyjgcie schematu organizacyjnego na t8 etatów oznacza
zwolnienie 50 % zalogi, co mo2e skutkowaó niewykonaniem zadah oraz zwiqkszeniem
bezrobocia. Zwi4zek widzi rozwiqzanie: proces powinien byó rozlo2ony w czasie. pozwoli to
na lagodne przejécie do l8-osobowego stanu zatrudnienia.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e do tej pory zwiqzki nie widziaty patologii
w zakladzie, mimo, ze polecenia Burmistrza byly lekcewazone. W tej chwili rolq, zwiqzk|w
powinna byó pomoc kierownikowi w przeprowadzeniu reorganizacji.

Pan Kisiel powiedziat 2e zwiqzek jest otwarty na uczestnictwo w procesie
reorganizacji. Jezeli kierownik zwróci sig, tak4 pomoc dostanie. Dotychczas sig nie zwrócil.
W czasie rozmów kierownik powiedzial, ze on jest od polityki i uzgodnieú z Burmistrzem,
dlatego zwiLzki sip nie anga2owaly. Teraz dotyczy to ludzi i dlatego iwiqzki sig ujawnily.

Przewodnicz4cy Komisji Kazimierz Michalski podsumowujqc powiedzial, ze nowy
schemat organizacyjny i podejmowane przez Burmistrza kroki maia na celu uzdrowienie
sy'tuacji; nviqzki zawodowe powinny sig w to wlqczyó. Rada nie moze ci4gle dokladaó do
tego zakladu.
Wigcej uwag nie zgloszono.

o godzinie 1335 przewodnicz4cy oglosil przerwg trwaj4ca do godziny 13a5.

Pkr. 17.
Zmiany organizacyjne zakladu wodociqgów i Kanalizacji w Jqdrze.jowie.

Kierownik ZWiK Zbigniew Lato poinformowal, ze zostal opracowany list otwarty do
mieszkañców; ukaze siQ w najbli2szym wydaniu Gazety Jgdrzejowskiej. Odbylo sig spotkanie
z pracownikami, ktérzy opowiedzieli sig za przeksztalceniem Zaktadu w spolkp prawa
handlowego.

Radna Maria Stanislaw Baraúska poprosila o wyjaénienie sprawy vAT.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e jeaeli inwestorem jest gmina, nie moze

odliczaó VAT. ZWIK moze odliczaóY,\T, ale od tego, w co sam inwestujé. Przeksáalcenie
zakladu w spolkp spowoduje, 2e bgdzie ona mogla byó inwestorem, a co za tym idzie bgdzie
mogta odliczaó VAT, który podraza koszty kazdej inwestycji. Je2eli inwestorem jest Urz4d
Miejski to nie mo2na odliczaó. Bgdzie równiez oszczgdnoéó na podatku od osób prawnych ze
wzglpdu na odpisy kos¿éw amortyzacyjnych. Najlepsz4 form4 w dzisiejszych wárunkurtt ¡.*t
spótka; nie róbmy tego etapami. Gdyby byla spolka musimy zastanowió sig jaki maj4tek
przekalemy i na jakich warunkach. Gmina mialaby wplyw na funkcjonowanie zakladu
poptzez radg nadzorczq. Ka2dy boi sig podwyzek cen wody. Taryfy wynikaj4 z kosztów.

Radny Krzysztof Chalupka zapytal, czy przeksztalcenie zakladu w spólkg jest
nieodwracalne.

Burmistrz Leszek Kapcia wyjasnil, ze o formie zdecyduje zgromadzenie wspólników
* w tym wypadku gmina. 100 oA udzialów jest gwarantem, ze Rada Miejska bpdzie miala
decyduiQcy wplyw. Jest duzo wQtpliwoéci:trzebawybraó coé repszego.

Radny Krzysztof Chalupka zwrócil uwagg, ze rolników nie staó na wodp z wodoci4gu
uruchamiajq swoje uj gcia.

Kierownik Lato odpowiedzia| ze w niedlugim czasie wszystko sig unormuj e. JuLteraz
przychodzqniektórzy rolnicy po zaéwiadczenia, ze pobieraj4 badan4 wodg.

Radny Krzysáof Chalupka przypomni al, 2e dotychczas Rada nie miala mo2liwoéci
uchwalania taryf

Zastgpca Kierownika Bozena Janus powiedziala, 2e zasada co do wysokoSci taryf -
nie zmienila sig, Rada zatwierdza. Nowa ustawa przewiduje, ze Rada moze zrobié doplatp.



Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e trzeba mówió o kosztach funkcjonowania
zakladu. W przypadku zakladu budzetowego caly ciphar spada na samorz4d, w przypadku
spolki s4 inne rozwiqzania

Komisja przystQpila do glosowania w sprawie przeksztalc enia zakladu w spolkg z o.o.:
z a - z
Przeciw - 2
Wstrzymalo sig - 0

Pkt. 16.
Uchwala zmieniaiqca Uchwalq Nr XIXiIgl 01 Rady Miejskiej w Jqtlrze.jov,ie z tlnia 25 mqrcct
2001 roku w sprau'ie uchwalenia Wiektletniegt¡ Planu Rozwoju i Modernizacji Urzc¡tlzeri
Wodociqgowych i Urzqdzeú Kanalizacynych Zakladu Wodociqgów i Kanalizacji
ru.Iqdrzeiowie na lata 2001 2006.

Burmistrz Leszek Kapcia wyjasnil, Le zmiany dokonywane sE w zwi4zku
z uchwalonym budzetem i tym, co zahJad mo2e zrobió w ramach swoich srodków.
Uwag nie zgloszono.

. {d .2 .
Komisja omówila funkcionowanie ZBM w oparciu o protokol z kontroli

przeprowad zonej przez rewidentów.
Kierownik ZBMudzielil wyjaénieú i odpowiedzi

, {d .3.
Komisja zapoznala sip z informacj4 o stanie mienia komunalnego or¿Lz z informacj4

o wolnych lokalach.

Ad. 4

na pytanla

PrzewodniczEay Komisji Kazimierz Michalski odczTrtal pismo w sprawie
kandydatów do odznaczeh paústwowych z okazji 15-lecia dzialalnoéci

zglaszania
samorz4du

terytorialnego.
Burmistrz Leszek Kapcia poinformowaL, Le radna Janina Szreniawazostala zgloszona

do odznaczenia.
Radna Maria Baranska prosi, aby jak
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial,
Radny Krzysztof Chalupka uwala,

w Jgdrzejowie to dobry pomysl.
Burmistrz l.eszek Kapcia poinformowal, 2e w zwi4zku z otwarciem gieldy zachodzi

koniecznoió uchwalenia odpiatnoéci z tym zvviqzanych. Targ zwierzgcy rortuñi" przeniesiony
na Srodg. Od 1 kwietnia nie bgdzie na terenie miasta zadnego handlu ulicznego.

Na tym posiedzenie zakohczono o godzinie 1500.

Protokoktwalq
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naj szyb ciej r ozpoczqó sprz4tanie miasta.
ze Kierownik ZRB bpdzie to robil.
2e gielda samochodowa na placu targowym


